

## QUESTIONS ON ORDER PAPER

Mr. Langlois, Parliamentary Secretary to the Leader of the Government in the House of Commons, presented the answer to a question on the *Order Paper*.

Pursuant to Standing Order 39(7), the following Question was made an Order of the House for a Return:

No. 405 — *Mr. Althouse*

With respect to the Farm Credit Corporation (a) sales and rental agreements (i) what are the land location numbers, name of previous owners and name of new owners or lessees, (ii) what is the closing date used for each parcel of land offered and the date that the deal was closed on each transaction, (b) rules applied in presenting tenders for the sale or lease of lands (i) does FCC have appraisals done by third parties in determining the asking price on properties offered for sale, (ii) are closing dates adhered to, (iii) can more than one bid be submitted and can bids be submitted after the closing date for bids, (iv) who is present at the opening of bids, (v) does anyone represent the current or former owner, (vi) when are the names, addresses and bids of the winning bidders made public? — Sessional Paper No. 343-Q-405.

Mr. Langlois, Parliamentary Secretary to the Leader of the Government in the House of Commons, presented, — Return to the foregoing Order.

## GOVERNMENT ORDERS

Debate was resumed on the motion of Mr. Bevilacqua, seconded by Mr. Mills, in relation to the Business of Supply.

And debate continuing;

## NOTICE OF MOTION

Mr. Hockin, a Member of the Queen's Privy Council, gave notice of the intention to move a motion at the next sitting of the House, pursuant to Standing Order 78(3), for the purpose of allotting a specified number of days or hours for the consideration and disposal of the report stage and third reading stage of Bill C-113, An Act to provide for government expenditure restraint.

## QUESTIONS INSCRITES AU FEUILLETON

M. Langlois, secrétaire parlementaire du leader du gouvernement à la Chambre des communes, présente la réponse à une question inscrite au *Feuilleton*.

Conformément à l'article 39(7) du Règlement, la question suivante est transformée en ordre de dépôt de documents:

N° 405 — *M. Althouse*

À l'égard de la Société du crédit agricole, a) concernant des contrats de vente et de location qu'elle a conclus, (i) quels sont les numéros d'emplacement des terres, quels sont les noms des anciens propriétaires et des nouveaux propriétaires ou locataires, (ii) quelle est la date limite pour la conclusion du contrat à l'égard de chaque parcelle de terrain offerte et quelle est la date de la conclusion de chaque contrat, b) concernant les règles assujetties à la présentation des soumissions en vue de la vente ou de la location des terres (i) la Société du crédit agricole commande-t-elle des évaluations à des tierces parties afin de déterminer le prix à demander pour les propriétés mises en vente, (ii) les dates limites sont-elles respectées, (iii) les intéressés peuvent-ils présenter plus d'une soumission et les soumissions peuvent-elles être présentées après la date limite, (iv) qui est présent à l'ouverture des soumissions, (v) le propriétaire actuel ou l'ancien propriétaire y sont-ils représentés, (vi) quand les nom, adresse et soumission des adjudicataires sont-ils rendus publics? — Document parlementaire n° 343-Q-405.

M. Langlois, secrétaire parlementaire du leader du gouvernement à la Chambre des communes, dépose la réponse à l'ordre susdit.

## ORDRES ÉMANANT DU GOUVERNEMENT

Le débat reprend sur la motion de M. Bevilacqua, appuyé par M. Mills, relative aux travaux des subsides.

Le débat se poursuit.

## AVIS DE MOTION

M. Hockin, membre du Conseil privé de la Reine, donne avis de l'intention de proposer, à une séance ultérieure de la Chambre, conformément à l'article 78(3) du Règlement, une motion attribuant un nombre spécifié de jours ou d'heures pour l'étude et la disposition de l'étape du rapport et de la troisième lecture du projet de loi C-113, Loi portant compression des dépenses publiques.